<u>順利天主教中學</u> <u>學校通告 13 (2019– 2020)</u> 中二家長晩會

敬啟者:

二零一九年九月 日

開學至今已一個月,子女是否掌握學習的內容、學習態度是否良好,想必是家長關心的問題。本校特安排「中二家長晚會」,加強家校溝通,跟進 貴子弟的學習情況。為使班主任能初步了解家長的疑問,請將關注的問題在下附回條上書明,以便班主任回應及跟進。

是	
是晚活動詳情如下: 日期:2019年10月4日(星期五) 時間:晚上七時至八時四十五分	
敬希 貴家長依時出席,學生無	須陪同。請填妥下附回條,交回班主任。
此致 貴家長	順利天主教中學校長
二零一九年九月二十日	詹燕珠謹啟
<u>回條</u> <u>學校通告 13 (2019-2020)</u> <u>中二家長晩會</u>	
姓名:	班別:()
敬覆者:	
	家長或監護人簽署

Shun Lee Catholic Secondary School (2019-2020)

20th September 2019

Dear Parents,

<u>Circular No.13</u> Secondary Two Parents' Night

In order to let parents know more about the learning of the students in the new school year, we are going to organize Secondary Two Parents' Night. The event aims at exploring strategies and measures to facilitate positive development and improvement in academic performance of students. To help the class teacher understand your child, please write down your concerns on the reply slip.

The details of the programme are as follows: Date: 4 October 2019 (Friday) 7:00p.m. – 8:45p.m. (Please arrive 10 minutes earlier for registration) Time: You are strongly advised to attend the event on time and there is no need for students to come. Yours faithfully, Chim Yin Chu Principal **Reply Slip (2019-2020)** Circular No. 13 Secondary Two Parents' Night Name: _____ Dear Ms. Chim, Thank you for notifying me of the Parents' Night. I will attend the S2 Parents' Night (number of participants:_____) Questions / Concerns: Learning ability Communication issues Peer relationship Mental health issues Other (Please specify):

Signature of Parent

Yours sincerely,

I will not attend the S2 Parents' Night